

徵求：文化研究國際中心學生研究小組計劃

主旨：

為強化東北亞、東南亞、南亞以及全球鏈結的國際合作聯盟，以及配合文化研究國際中心「衝突、正義、解殖：亞際社會批判研究」之發展方向，本中心鼓勵學生規劃並組成學生研究小組團隊，並給予學生團隊相關的補助及津貼。

執行辦法：

1. 鼓勵由境外生與本地生，尤其是跨校學生，共同執行的小型(3-5人)研究團隊，定期討論，執行期限三個月。
2. 研究計畫應配合中心中長程計畫：全球脈絡下亞際社會批判研究範疇下關於「衝突、正義、解殖」的相關議題，包括東北亞、東南亞、南亞、中亞、中東、非洲、歐洲、南美洲等地。
3. 由本中心研究員或是博士後研究員擔任指導老師。
4. 研究成果應於本中心 [CJD 平台](#)或是 [Working Paper Series](#) 上發表。

申請辦法：填妥申請表，徵求本中心研究員指導本計劃，並附上研究計劃書。

寄到信箱：iccs@nctu.edu.tw

應徵資格：在學生

助理費：每人每月 8 千元，共三個月

截止日期：2019 年 11 月 24 日（日）

*審查結果將由中心執委會學生事務委員審查提案後公佈。

Call for participants: ICCS students research group

Objectives

To facilitate student research team on any project related to the ICCS MOE SPROUT Project: “Conflict, Justice, and Decolonization: Critical Research to Inter-Asia Societies.”

Method

1. To form the student research group (3-5 persons), conduct regular discussion for three months, on any theme related to ICCS Project: “Conflict, Justice, and Decolonization: Critical Research to Inter-Asia Societies.”
2. We encourage research groups formed with international and local students, particularly cross-campus participants.
3. One member of the ICCS researchers or post-doc fellows should supervise the project.
4. Research results should publish on the [ICCS CJD platform](#) or [Working Paper Series](#).

Application method: fill up the application form, request ICCS researchers to serve as a supervisor, submit the form and proposal to ICCS mailbox: iccs@nctu.edu.tw.

Eligible Applicants: currently enrolled students.

Research stipend: 8,000 NTD /per month per person (3months)

Application deadline: November 24th, 2019

*ICCS office will announce the results after the evaluation by the Student Affairs Division of the ICCS Steering and Executive Committee.